
Grundejerforeningen Dyrehaven Marielyst 
Den 13 maj 2024 

 Rerefat af bestyrelsesmøde 

Tid: Lørdag den 08. juni 2024 kl. 10,00 
Sted: Hos Palle 
Deltagere: Palle, Carsten, Tina, Henning, Hans-Henrik og John 
Afbud:  Suppleanter 
Dagsorden 

Pkt. Emne Konklusion

1 Godkendelse af seneste referat Navne mangler - Ellers godkendt

2 Formanden orienterer om evt. 
hændelser siden sidste møde. 
Carsten refererer fra mødet med 
Guldborgsund Kommune 
(formandsgruppen) 

Kommunalt indkaldt møde med blandt andet 
grundejerforeninger: Datoer og deltagere ændret flere gange. 
Derfor deltog Carsten. Vand Og eventuelt vandlaug samt 
håndtering af affald blev diskuteret. Der henvises til referat 
fra mødet (kommer på hjemmesiden.) 
6/4 2024 formandsmøde i Marielyst.  Der blev talt om 
ejendomsbidrag til fællesarealer, en udgift der bliver påført 
grundejerforeningerne. Affaldssortering blev diskuteret og 
ordning med poser er ikke en løsning, da fuglene prikker hul 
i disse. Sti til bøtøskoven ønskes, nye ny byskilte ønskes. Der 
blev talt om digebeskyttelse. Problematik med skilte og 
loppemarkedsboder ønskes stoppet. 

3 Kassereren fremlægger og 
gennemgår driftsregnskab og status. 
 

Regnskab godkendt



Referent:  John Eggers

4 Anmodning fra John Eggers: 
Kære bestyrelse 

Vel vidende at bestyrelsen tidligere 
har givet tilladelse til at føre 
regnvandsledning fra egen grund 
gennem skovstykke / 
randbeplantning  til åen. ansøger 
jeg også om at måtte gennemføre 
regvandsledning (Ca. Ø110 mm) i 
en dybde på 1 meter fra min grund 
Krondyrstien 71 med udløb til åen, 
som går lige på den anden side. 

Arbejdet vil blive udført af aut. 
kloakmester og vi vil naturligvis 
søge tilladelse til at udlede vand i 
åen hos Kommune / Pumpestation. 

Jeg håber på Jeres positive 
tilkendegivelse 

Med venlig Hilsen 

Jane og John Eggers 
(Krondyrstien 71) 

Godkendelse af bestyrelsen.

5.. Ny hjemmeside / FB Under overvejelse har talt med en leverandør. Der etableres 
møde med yderligere en. Der er kontakt med administrator 
for FB gruppe der er meget indstillet på at samarbejde. 
Afventer etablering af ny hjemmeside og en eventuel 
sammenknytning mellem hjemmeside og FB gruppe.

6. Muldvarpe Opsigelse sent til leverandør - Diskussion omkring 
opsigelses varsel mangler svar på fremsendt mail.

7. Opstart forretningsorden Oplæg er fremsendt - En god begyndelse.

8. Eventuelt Forskønnelse af skov mod strandparken. Projektet er 
igangværende.


